
Vi har sålt vår vinodling, så vi har skördat färdigt! 

 

Jan hade en dröm om att äga en vinodling, och den drömmen förverkligades. 2014 köpte han en vinodling 

tillsammans med vår svåger Sven. Sven fick andra intressen, och hustrun fick träda in som 

vinodlingsägarpartner.  

 

Nu blir vi pensionärer på riktigt, vi har precis sålt vinodlingen till ett par i Banyuls, som har vintillverkning i 

liten skala. De är inte mycket yngre än vi, han är född 1937 och hon 1953 – haha. Jag brukar säga att det 

är mycket jobb innan en vinodlares druvor hamnar i butelj. Det är väldigt sant! Vid de senaste vinskördarna 

har vi fått ovärderlig hjälp av Nimrosar, som glatt hjälpt oss att luka ogräs och att skörda vindruvor. Denna 

hjälp har vi uppskattat jättemycket. Det är slitigt, men kul och en rolig erfarenhet! 

 

Så, nu kommer det inga fler förfrågningar från oss om hälp att skörda vindruvor eller annat jobb. 

Eva och Jan i Banyuls 
 

                                 
 

                             
 

     


